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PROTOKÓŁ NR III/2018 
Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 28 GRUDNIA 2018 ROKU 
W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY 

 
Liczba radnych – 15 

Liczba obecnych – 15  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak 

Sekretarz – Alina Jarecka 

oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu a 

także Państwo Dorota i Andrzej Płeska, którzy przybyli w trakcie obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu Rady 

Gminy Budziszewice, 

2) zmiany budżetu gminy Budziszewice na 2018 rok, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2018 rok, 

4) uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok, 

5) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

6) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty, 

7) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, 

na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

8) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do nieodpłatnego przyznania 

pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin 

wymienionych w Uchwale nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 roku (M.P.z 

2018r.poz.1007) w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023 oraz odstąpienia od zwrotu wydatków, 

9) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2019-2023, 

10) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2019 rok, 

5. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawy różne. 

8.  Zakończenie obrad. 
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PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  dokonał otwarcia III sesji Rady Gminy Budziszewice, 

po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy radni. 

 

PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poinformował, że zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmiany do proponowanego porządku obrad. Chodzi mianowicie o dodanie w punkcie 

4 jednego podpunkt tj. jako podpunkt pierwszy: podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu .   

 Uwag nie zgłoszono. 

 

PUNKT 4 

              PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu Rady Gminy Budziszewice, 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poinformował, że rozmawiał przed sesją z radnym 

Mirosławem Matysikiem (który nie był obecny na ostatniej sesji) i wyraził on zgodę na kandydowanie 

do Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu. Niemniej zapytał radnego czy 

wyraża zgodę na kandydowanie do przedmiotowej Komisji. 

Radny – Mirosław Matysik -  wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał kandydaturę radnego pod głosowanie, w 

wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Radnego Mirosława Matysika powołano do Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu Rady Gminy Budziszewice. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 
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12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał uchwałę w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu. 

Uchwała Nr III/14/18 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Kultury i Sportu Rady Gminy Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) zmiany budżetu Gminy na 2018 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – omówiła zmiany budżetu gminy na 2018 rok. Powiedziała, 

min. że proponuje się zmniejszenie planu dochodów budżetu, jak i planu wydatków o kwotę 

419.050,00zł. Zmniejszenie planu dochodów wynika głównie z faktu zmniejszenia  planowanej dotacji 

z Unii Europejskiej na zadanie pn. przebudowa drogi w miejscowości Zalesie, które realizowane 

będzie w roku 2019. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku proponowane zmiany budżetu gminy na 2018 rok 

zaopiniowała pozytywnie. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. nie wniosła uwag do proponowanych zmian budżetu na 

2018 rok. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2018 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  15 

 przeciw                 – 0 

 wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 
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12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr III/15/2018 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2018 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI 

 

Protokół Nr II/2018 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – z uwagi na fakt, że pominięty został punkt dotyczący 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji – zapytał kto jest za jego przyjęciem, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  14 

 przeciw               – 0 

 wstrzymało się   – 1 

Protokół z poprzedniej sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław wstrzymał się 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Ciąg dalszy PUNKTU 4 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Budziszewice. Nadmieniła, że są one konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy 

zarówno Uchwałą Radę Gminy jak i Zarządzeniami Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 
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Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku nie wniosła uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zmiany WPF Gminy Budziszewice. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, w wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice. 

Uchwala Nr III/16/2018 w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) uchwalenia budżetu Gminy na 2019 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że projekt budżetu przesłany był do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. Opinia RIO jest pozytywna i za chwilę zostanie 

odczytana. 

Przed odczytaniem opinii  omówiła projekt budżetu gminy na 2019 rok.  

Powiedziała min. że ustala się dochody budżetu gminy w łącznej wysokości 11.201.374,00zł, z czego: 

- dochody bieżące wynoszą – 10.198.904,00zł, 

- dochody majątkowe – 1.002.270,00zł. 

Wydatki zaś ustala się na kwotę 10.165.760,00zł, z czego: 

- wydatki bieżące to – 9.050.184,00zł, 
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- wydatki majątkowe – 1.115.576,00zł. 

W budżecie tworzy się rezerwy: 

- rezerwę ogólną w wysokości 49.399,00zl, 

- rezerwy celowe w kwocie 50.601,00zł. 

Nie planuje się w budżecie deficytu. Planowana jest nadwyżka budżetowa w wysokości 

1.035.614,00zł, która przeznaczona będzie na spłatę rat pożyczek i kredytów, które przypadają 

Gminie do spłaty w roku następnym. 

Na zadania inwestycyjne zaplanowana jest kwota 1.115.576,00zł. W ramach tej kwoty zapisane 

zostały następujące zadania: 

- pomoc finansowa dla powiatu na budowę chodnika w miejscowości Rękawiec – 100.000,00zl; 

- przebudowa ulicy Letniskowej – 40.000,00zł; 

- przebudowa ulicy Cmentarnej – 10.000,00zł; 

- przebudowa grogi w miejscowości Węgrzynowice Modrzewie – 50.000,00zł; 

- modernizacja budynku Urzędu Gminy – 50.000,00zł; 

- modernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Budziszewicach – 200.000,00zł; 

- modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie Gminy – 70.000,00zł; 

- modernizacja boiska przy szkole – 100.000,00zł; 

- przebudowa drogi w miejscowości zalesie – 471.585,00zł; 

- kompleksowy system gospodarki odpadami wraz z budową zakładu zagospodarowania odpadów – 

23.991,00zł. 

Odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uchwała Nr III/317/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 06 

grudnia 2018 roku w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Budziszewice na 2019 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny – Mirosław Matysik – zapytał jakie prace planowane są w ramach modernizacji budynku 

szkoły w Budziszewicach. 

Wójt – Marian Holak – powiedział min. że wszystkie zadania w projekcie budżetu, oprócz 

przebudowy drogi w Zalesiu, zapisane zostały po to, aby można było przygotowywać projekty i 

później ubiegać się o dofinansowanie. Za żadną z zapisanych kwot nie zrealizujemy bowiem tych 

inwestycji.  

Jeżeli chodzi o szkołę to należy zmodernizować ją z zewnątrz- łącznie z wykonaniem podjazdów dla 

osób niepełnosprawnych, jak i całkowicie wewnątrz, po to aby spełniała ona wymogi obecnych 

czasów. 

Aby zejść z kosztów ogrzewania będziemy również chcieli podłączyć ten budynek do pomp ciepła. 

Jeżeli uda się pozyskać fundusze będziemy robić to kompleksowo, jeżeli nie – podzielimy zadanie na 

etapy. 

Podobnie w przypadku modernizacji boiska. W przypadku dróg, aby je wykonać, zapisane kwoty 

należy pomnożyć  4, 5 a może nawet i osiem razy. 

 Realnie na ile będziemy mogli sobie pozwolić będzie wiadomo za około dwa, trzy miesiące. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy na 2019 

rok. 
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Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. także pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 

następny rok. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy na 2019 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwala Nr III/17/2018 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2019 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

5) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice. 

Powiedziała min. że WPF zgodnie z ustawą o finansach publicznych obejmuje okres roku 

budżetowego oraz co najmniej trzech kolejnych lat, przy czym okres objęty prognozą nie może być 

krótszy niż okres na jaki przyjęto limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia, a więc jest 

prognozą kroczącą uzupełnianą na kolejny rok budżetowy. 

Opracowanie oraz zmiana WPF dokonywana jest corocznie, nie później niż wraz z podjęciem uchwały 

budżetowej na dany rok, musi uwzględniać okres planowanej realizacji przedsięwzięć, nowych i 

kontynuowanych z lat wcześniejszych. 

Integralną część prognozy finansowej stanowi prognoza kwoty długu, która jest sporządzana na okres 

na który zaciągnięto oraz planuje się zaciągnąć zobowiązania. 

Do 31 grudnia 2018 roku obowiązuje Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2018-2021 wraz z 

prognozą długu i spłatą zobowiązań na lata 2018-2028. Nowa Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy 

Budziszewice obejmuje lata 2019-2022, a prognoza kwoty długu lata 2019-2028. 



8 
 

Odczytała Uchwałę nr III/318/2018 Składu Orzekającego   Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z 

dnia 06 grudnia 2018 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetowego oraz w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice. 

Przedmiotowa opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku nie wniosła uwag do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Budziszewice. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w 

wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwala Nr III/18/2018 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wójt – Marian Holak – podziękował za jednomyślne uchwalenie budżetu i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Budziszewice. 

Nadmienił, że część pożyczek Gmina zaciągnęła w WFOŚiGW. Pożyczki te są częściowo umarzalne. W 

odpowiednim czasie część środków będziemy więc mogli odzyskać. Nie ma w normalnych bankach 

kredytów, które w jakimkolwiek stopniu byłyby umarzalne. 

Ważne jest również i to, że rok budżetowy zamykamy nadwyżką wynosząco blisko 1 mil złotych. 

Gdybyśmy musieli zobowiązania moglibyśmy spłacić w trakcie jednego roku. Nie ma jednak takiej 

potrzeby. 
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Dodał, że wskaźniki zadłużenia mamy dobre. Gdyby zaszła konieczność Gmina może sobie jeszcze 

spokojnie pozwolić na kolejne zobowiązania. 

 

/Ogłoszono przerwę./ 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił osobę z publiczności o zdjęcie nakrycia 

głowy. Znajdujemy się bowiem w pomieszczeniu publicznym gdzie na ścianie jest godło i krzyż, a to 

zobowiązuje. 

 

6) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 

 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że w przypadku gospodarowania odpadami dochody i wydatki 

muszą się bilansować.  W przetargu ceny za gospodarowanie odpadami bardzo wzrosły. Konieczna 

jest zatem podwyżka stawek. Proponujemy aby stawka za odpady zbierane selektywnie wynosiła 

12,00zł , zaś za odpady niezbierane w sposób selektywny 21,00zł od jednego mieszkańca za miesiąc. 

Dodał, że Gmina Ujazd miesiąc temu uchwaliła takie same stawki. 
Nadmienił, że stawki te zaczną obowiązywać od 1 lutego 2019 roku. 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. 

Ostatecznie jednak ustalono, że Komisja przegłosowała stawki 22zł za odpady zbierane 

nieselektywnie i 12zł za odpady zbierane selektywnie. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. opowiedziała się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Ostatecznie jednak Komisja zaopiniowała stawki 20,00zł i 12,00zł. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Wójt – Marian Holak – proponujemy stawkę 21,00zł od mieszkańca, jeżeli odpady nie są zbierane w 

sposób selektywny oraz 12 zł- jeżeli odpady zbierane są w sposób selektywny. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej 

opłaty, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 
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8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwala Nr III/19/2018 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
7) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, 

na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych 

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

 

Wójt – Marian Holak – proponujemy aby dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości  wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część roku obowiązywała stawka ryczałtowa opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, w wysokości: 

1) 160,00zł, jeżeli odpady komunalne zbierane i odbierane są w sposób selektywny; 

2) 320,00zł, jeżeli odpady komunalne nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku zaproponowane stawki opłat zaopiniowała pozytywnie. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. nie wniosła uwag do proponowanych stawek opłaty 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się 

domki letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 
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8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwala Nr III/20/2018 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

8) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do nieodpłatnego przyznania 

pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin 

wymienionych w Uchwale nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 roku (M.P.z 

2018r.poz.1007) w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023 oraz odstąpienia od zwrotu wydatków, 

 

Kierownik GOPS w Budziszewicach – Agnieszka Malinowska – omówiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

Powiedziała min. że proponuje się podwyższenie do 150% kryterium dochodowego uprawniającego 

do nieodpłatnego przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin  

wymienionych w Uchwale Rady Ministrów w sprawie wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Ponadto jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej, dochód osoby w rodzinie lub dochód rodziny 

nie przekracza wysokości 150% kryterium dochodowego, określonego w ustawie o pomocy 

społecznej, proponuje się odstąpienie od żądania zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin wymienionych  w wyżej wspomnianym 

Programie. 

Następnie poproszono o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku nie wniosła uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do nieodpłatnego przyznania pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób i rodzin wymienionych w Uchwale nr 140 Rady Ministrów z dnia 
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15 października 2018 roku (M.P.z 2018r.poz.1007) w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 oraz odstąpienia od zwrotu wydatków, po 

czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwala Nr III/21/2018 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

nieodpłatnego przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin 

wymienionych w Uchwale nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 roku (M.P.z 

2018r.poz.1007) w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023 oraz odstąpienia od zwrotu wydatków stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

9) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

 

Kierownik GOPS w Budziszewicach – Agnieszka Malinowska – powiedziała, że w związku z 

ustanowieniem przez Radę Ministrów rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023 przygotowany został Wieloletni program osłonowy w zakresie dożywiania „Posiłek w szkle 

i w domu” na lata 2019-2023. 

Celem programu jest zapewnienie posiłku dzieciom, uczniom i młodzieży z rodzin o niskich 

dochodach lub znajdujących się w trudnej sytuacji – tj. spełniających warunki otrzymania pomocy 

wskazane w ustawie o pomocy społecznej oraz spełniających kryterium dochodowe w wysokości 

150%kryterium, o którym mowa w art.8 ustawy o pomocy społecznej. 

W szczególnie uzasadnionych przypadkach, gdy uczeń lub dziecko nie spełnia wymagań, o których 

mowa powyżej, a wyraża chęć zjedzenia posiłku, odpowiednio dyrektor szkoły lub przedszkola 
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informuje GOPS, właściwy ze względu na miejsce zamieszania ucznia lub dziecka, o potrzebie 

udzielenia pomocy w formie posiłku. I wówczas pomoc taka jest udzielana. 

Następnie poproszono o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. nie wniosła uwag do projektu tej uchwały. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwala Nr III/22/2018 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

10) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2019 rok, 

 

Kierownik GOPS w Budziszewicach – Agnieszka Malinowska – powiedziała, że Gminny Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok przygotowany został na 

podstawie przepisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 
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Program zawiera cele główne i cel szczegółowy. Cele szczegółowe programu są zgodne z kierunkami 

działań określonymi w ustawie i dostosowane do potrzeb lokalnych. Cele te rozpisane zostały na 

poszczególne działania, gdzie określono realizatora i termin wykonania. 

Program zawiera także plan wydatków na działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2019 rok. Planowana wysokość dochodu z opłat z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych do spożycia na miejscu lub poza miejscem sprzedaży w 2019 roku wynosi 32.818,00zł – 

w tym 1.500,00zł na Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Budziszewice. 

W trakcie roku istnieje możliwość przesunięcia zaplanowanych środków. 

Planuje się przeznaczyć: 

 2.000,00zł – na dofinansowanie działań Ośrodka Interwencji Kryzysowej w Tomaszowie 

Mazowieckim, 

 1.500,00zł – na promocję działań Gminy na rzecz zapobiegania alkoholizmowi dla dzieci z rodzin 

patologicznych z terenu Gminy, 

 1.230,00zł – udział w kampanii „Zachowaj trzeźwy umysł”, 

 4.000,00zł – na posiedzenia Gminnej Komisji, 

 788,00zł – na szkolenia, 

 200,00zł na delegacje, 

 1.800,00zł – na koszty związane z leczeniem odwykowym, 

 200,00zł – to koszty postępowania sądowego, 

 4.800,00zł – pomoc psychologiczna dla uczniów naszej szkoły oraz ich rodziców, 

 1.000,00zł – dofinansowanie profilaktyczno-terapeutycznych obozów i kolonii dla dzieci i 

młodzieży z rodzin dotkniętych problemem alkoholowym, 

 2.000,00zł  - dofinansowanie wypoczynku letniego lub zimowego , wycieczek dla dzieci i młodzieży 

z rodzin związanych z wszelkimi uzależnieniami i przemocą, 

 500,00zł – sfinansowanie nagród w konkursach związanych z tematyką przeciwdziałania 

alkoholizmowi i przeciwpożarowych, 

 500,00zł – zakup materiałów informacyjno-edukacyjnych, 

 2.500,00zł – wspieranie szkolnych programów profilaktycznych adresowanych do dzieci i uczniów 

oraz finansowanie zakupu spektakli z zakresu profilaktyki uzależnień, 

 1.000,00zł – program profilaktyczny dla uczniów szkoły Podstawowej w Budziszewicach, 

 800,00zł – wspieranie działań instytucji funkcjonujących na terenie gminy – realizacja programu 

profilaktycznego dla dzieci i młodzieży z różnych środowisk o tematyce przeciwdziałania 

alkoholizmowi, 

 4.000,00zł – na „Świąteczną paczkę” dla dzieci i uczniów z rodzin dysfunkcyjnych, 

 2.500,00zł – wspieranie organizacji lokalnych imprez promujących zdrowy styl życia wolny od 

nałogów, alternatywne formy spędzania wolnego czasu. 

Następnie poproszono o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na 

posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 roku nie wniosła uwag do tegoż Programu. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu na posiedzeniu w dniu 27 grudnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w w/w sprawie stanowią załączniki do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok, po czym 

poddał go pod głosowanie, w wyniku czego:  

 za głosowało       –  15 

 przeciw                – 0 

 wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwala Nr III/23/2018 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2019 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
PUNKT 5 

               INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI  

              RADY GMINY 

 

Wójt – Marian Holak – wrócił do sprawy śmieci – powiedział, że w 2013 roku Sejm uchwalił bubel 

prawny – chociażby z tego powodu, że  dochody i wydatki muszą się bilansować. Tak więc gdyby 

nawet  Gmina chciała dofinansowywać gospodarkę odpadami to nie może tego robić. 

Dodał, że odpadów jest co raz więcej, wzrosła konsumpcja, wzrastają ceny pracowników oraz 

wszelkie opłaty. Firmy podnoszą więc ceny. 

Powiedział również, że koniec roku jest też okazją do jego podsumowania. I tak w 2018 roku: 

 wybudowaliśmy nowy budynek szkoły – 4.720.000,00zł, możemy być z tego dumni; 

 wybudowaliśmy kanalizację na ulicy Leśnej – 1.360.000,00zł – zakończyliśmy tym sposobem 

budowę kanalizacji w miejscowości Budziszewice.  Cała inwestycja, łącznie z oczyszczalnią ścieków 

to łącznie prawie 10.000.000,00zł i tego nie widać, bo prawie wszystko znajduje się w ziemi; 

 rozbudowaliśmy Dom Ludowy w Mierznie – 150.000,00zł; 

 budowa chodnika w Rękawcu – zadanie to wykonywane było wspólnie z powiatem 

tomaszowskim. Wartość tej inwestycji to ok.360.000,00zł; 

 budowa drogi w Helenowie – ok.230.000,00zł; 
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 razem ze Stowarzyszeniami wybudowaliśmy 4 siłownie zewnętrzne – w Węgrzynowicach, w 

Budziszewicach, w Rękawcu i w Mierznie - 100.000,00z; 

 rozbudowany został plac zabaw w Węgrzynowicach; 

 doposażona została jednostka OSP - ok.80.000,00zł. 

Wartość wszystkich inwestycji jakie Gmina realizowała w 2018 roku zamyka się kwotą 7.200.000,00zł. 

 warto również wspomnieć, że dzięki czynionym staraniom wybudowana została droga przez las w 

kierunku Zaosia oraz droga przez las w kierunku Woli Łokotowej; 

 w ciągu roku odbyło się również sporo wydarzeń kulturalnych, były to min: 

 I spotkanie Noworoczne, 

 Gminny Dzień Kobiet, 

 Dożynki, 

 Koncert patriotyczny, 

 dzięki Pani Anecie Antkowicz mieliśmy lekcje gotowania, 

 dzień otwarty budownictwa pasywnego, 

 dzięki Stowarzyszeniu Kobiet „Szyk” z Budziszewic po raz kolejny odbyła się Wigilia dla osób 

starszych i samotnych. 

W 2019 roku zamierzamy: 

 kontynuować budowę dróg: na Zalesiu, W Węgrzynowicach Modrzewiu, ul. Letniskową, Leśną, 

Agnopol, Nepomucenów, ul. Cmentarną; 

 przystąpić do modernizacji szkoły w Budziszewicach; 

 zmodernizować oświetlenie uliczne;  

 chciałbym również aby rozważona została kwestia budowy nowego ośrodka zdrowia – za 

budynkiem w którym się znajdujemy, aby wszystko było na jednym poziomie, z łatwym dostępem 

dla osób starszych i niepełnosprawnych, z wydzieloną salą dla dzieci, aby mogły spokojnie 

poczekać; 

 dzisiaj złożyliśmy wniosek o pozyskanie środków na otwarcie żłobka. Myślę, że w miesiącu marcu-

kwietniu będziemy mieć decyzję, i że od miesiąca października uda się uruchomić żłobek; 

 na Józefów Nowy już mamy, a na ulice sadową będziemy robić projekt na kanalizację; 

 chciałbym dokonać pewnych zmian jeżeli chodzi o kulturę i promocję – chciałbym wprowadzić cykl 

imprez, tak aby w każdym miesiącu odbywała się jakaś uroczystość; 

 stworzyć w bibliotece miejsce spotkań dla seniorów; 

 powołać Kapitułę, która będzie się zajmować wręczaniem statuetek dla osób zasłużonych dla 

Gminy; 

Następnie podziękował pracownikom za duży wkład pracy. Podziękował także radnym poprzedniej i 

obecnej kadencji, sołtysom - za zaangażowanie i pracę na rzecz naszej społeczności, mieszkańcom- za 

dużą frekwencję w wyborach i okazanie nam zaufania. 

Podziękował również za okazane wsparcie w trudnych dla niego chwilach. 

 

PUNKT 6 

             ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

 

Sołtys – Anna Jagiełło – zapytała o sprawę wieży oraz czy kanalizacja na ulicy Leśnej jest już oddana 

do użytku i czy można się już podłączać. 

Wójta – Marian Holak – kanalizacja jest już odebrana. Wystąpiliśmy o zgodę na użytkowanie. 

Jeżeli chodzi o maszt to  z tego co wiem kontynuowane są prace – wszyscy chcemy aby było to jak 

najszybciej, ale nie mamy na to żadnego wpływu. 
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Radny – Mirosław Matysik – poprosił aby pamiętać o fragmencie drogi na Bartoszówce. 

Wójt – Marian Holak – przymierzamy się do tego aby w 2019 ten odcinek wykonać. 

 

PUNKT 7 

            SPRAWY RÓŻNE 

 

Pani Dorota Płeska – powiedziała, że chce aby Wiceprzewodniczący poinformował ją jakie są 

procedury powołania Komisji Rewizyjnej jeżeli mieszkaniec o to prosi. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Dariusz Smoleń – powiedział, że komisja Rewizyjna została już 

powołana. Wybory odbyły się na sesji Rady Gminy. 

Pani Dorota Płeska – wyjaśniła, że chodzi o sytuację kiedy mieszkaniec zwraca się o powołanie 

Komisji rewizyjnej w konkretnej sprawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Dariusz Smoleń – powiedział, że nie powołuje się takiej komisji. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że złożył wniosek o powołanie Komisji Rewizyjnej 22 listopada i 

nie otrzymał odpowiedzi. Poinformowano go tylko, że sprawa granicy działek rozstrzygnięta była 

przez Sąd Administracyjny, a chciałby wiedzieć czy zostanie ona powołana czy nie i jakie są procedury 

powołania takiej komisji, czy nie powinna być w tej sprawie podjęta uchwała. 

Po czym zapytał Przewodniczącego dlaczego jest bezczynny w kwestii wniosku z dnia 22 listopada w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej w sprawie granicy. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – powiedział, że jeżeli chodzi o przewodniczącego to 

jego zadaniem jest sprawne prowadzenie obrad. 

Co się zaś tyczy poruszanych spraw  to nie rada władna jest do podejmowania rozstrzygnięć. Do tego 

są sądy powszechne i tam powinny być one zgłaszane. Jeżeli są gdzieś znamiona przestępstwa to 

powinna to rozstrzygać prokuratura. Są to sprawy monotematyczne, trwające od kilku lat. Rada nie 

powinna być „wciągana”  w prywatne rozgrywki między urzędem czy sąsiadami. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że Urząd był w tej sprawie stroną, a obowiązkiem 

Przewodniczącego jest przyglądanie się temu co robi Wójt i Urząd,  i pilnowanie aby prawo nie było 

łamane. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powiedział, że jeżeli prawo zostało złamane to  

winnych należy pozwać do Sądu. 

Pan – Andrzej Płeska – powiedział, że boi się, że komisja rewizyjna nie poradzi sobie z tą sprawą. 

Powiedział także, że Wójt nie powiadomił stron postępowania rozgraniczeniowego, ludzie mają z 

tego powodu problemy i Komisja Rewizyjna powinna to wyjaśnić. 

 

PUNKT8 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – dziękując wszystkim za przybycie zamknął III sesję 

Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 


